
Handicaprådets ønsker og spørgsmål til Udvalget for Social Omsorg

 Ønske om opgangsbofællesskaber for ADHD og Autister

 Ønske om at der findes økonomi til at få de sidste 4 lejligheder på Bygmarken 
lukket af med Panoramaglas

 Hvordan er fremtiden vedrørende bofællesskaber og plejeboliger i kommunen ?

 Er der lavet en handleplan vedr. tilgængelighed både fysisk og psykisk ?

 Er BPA ordningen tænkt ind i budgettet ?

 Ønske om et akutberedskab for yngre enlige med handicap som eksempelvis efter 
en operation ikke kan klare sig selv i en kortere periode (i stedet for at blive sendt 
på plejehjem)

 Er der tænkt en borgerrådgiver ind i budget 2016?

Punkterne er fremsendt til Udvalget for Social Omsorg den 16. juni 2015


